
MØTEREFERAT

Møtet gjaldt brukerråd

Dato tirsdag 26.04.22

Tidsrom kl.18.00-19.00

Sted Personalrom

Til stede Camilla Stokke (FAU-leder),  Linn Storvik (foreldrerepresentant 1.trinn), Fredrik
Stubmo (elevrepresentant 7.trinn), Kristine Grøneng (elevrepresentant 10.trinn),
Sofie Humstad (elevrepresentant 10.trinn)  og Siv Indseth (rektor).

Forfall Dag Heggem (kontaktlærer elevråd)

Referent Rektor Siv

Kopi til Jamfør liste og hjemmeside

Saksliste:

6/22: Godkjenning av møteinnkalling og saksliste.

Møteinnkalling og saksliste ble godkjent,

7/22: Ordensregler Brukerråd trivelsregler

Forslag til nye ordensregler/trivselsregler ble  presentert i møte.

2010 ble lagt fram av rektor. Ordensregler Rosten skole 2018

Skoleledelsen foreslår trivselsregler med positiv ordlyd og som er tydeligere verdiforankret.

Vi ønsker at alle skal bidra til og oppleve et trygt og trivelig skolemiljø.

De nye trivselsreglene gjelder fra august 2022.

8/22: Skoledagens organisering

Rektor fremla nåværende organisering av skoledagen og alternativ organisering.

Det alternative forslaget avviker fra det nåværende i midttimens lengde på ungdomstrinnet.

Med en ny organisering vil pausen bli på 60 minutter. Nå er den på 45 minutter.

Tilbakemelding:

Elevene på ungdomstrinnet tenker at midttimen på 45 minutter er passe lang.

Elevene ønsker seg også mer variasjon i undervisninga.  Kan lærer skape små pauser med

samsnakking? Variasjon er viktig for elevene.!

https://docs.google.com/document/d/1Q9BneKcYe3oWvck05GyP44_2pphNeY42LcBIacCI7Xk/edit
https://docs.google.com/document/d/1uk1kfhEJvB93Mokt9Yqoa_LrdiD1QKRtZTRkTUdZ4WA/edit


9/22:  Eventuelt

Ingen eventueltsaker.

Infosaker:

Saker fra elevråd:

● 10.trinn ønsker sommerball sammen med 9.trinn som er litt enklere enn vinterballet var. De

ønsker seg en koselig avslutning.

● 10.trinn ønsker også en klassekasse slik at den kan få til en overnattingstur.

Forslag: Salg i kantina og loppemarked.

Saker fra FAU:

FAU ser at rektor har sendt ut bekymring om for mye kjøring av elever til skolen.

Har det blitt bedre? Skolen tenker at det kan bli enda mindre kjøring til skolen.

Skolen sender en tydeligere beskjed til foresatte.

Saker fra skolen:

-Ombygging

Vi får ombygging pga elev m/funksjonsnedsettelse og at vi har for lite klasserom på 1.-4.trinn.

Målet er å få areal tilpasset enkeltelev og klasserom ferdig til skolestart.

Møterom 1 blir gjort om til base for enkeltelev.

Biblioteket blir desentralisert og gjøres om til personalrom.

Personalrom gjøres om til kontorlandskap/møterom for lærere på barnetrinnet.

Nåværende kontorlandskap/møterom for lærere på barnetrinnet gjøres om til klasserom.

-Endring i personal

● Vi har nettopp tilsatt 2 årsvikarer lærer på ungdomstrinn; Sunniva Dahl og Bård Ersnes.

● Nå er vi i tilsettingsprosess 2 miljøterapeuter.

● Så lyser vi ut fast stilling som avdelingsleder. Denne stillingen inkluderer rådgiverrollen/del

av rådgiverrollen. Vi rigger om vår ledelse til også å ivareta rådgiverfunksjonene.


